
Haku K-HR Junior Top Teamin uudelle

toimintakaudelle 2025 on avattu!

Kanta-Hämeen Ratsastajien toiminnassa junioritoiminta on tärkeässä roolissa.

Seurana haluamme edistää juniorityötä, joka

● edistää nuoren kasvamista sosiaaliseksi, liikkuvaksi ja vastuuntuntoiseksi

hevosihmiseksi, jolla on luontoa ja eläimiä arvostava elämäntapa

● kannustaa ja tukee nuorta tavoitteelliseksi ja systemaattisesti

valmentautuvaksi kilpaurheilijaksi omalla urapolullaan

Ensimmäinen K-HR Junior Top Team -edustusjoukkue perustettiin vuonna 2022.

Tiimiin valittiin hakemusten perusteella kolme edustajaa. Teamin jäsenenä nuori sai

tuntumaa edustusurheilijana toimimiseen alkaen hakemuksen laatimisesta

säännöllisten kuukausikuulumisten tuottamiseen. Saadun yritystuen avulla

avustussumma kullekin edustajalle kuluvalla kaudella oli huimat 300 euroa. Lisätietoa

Junior Top Teamista löytyy K-HR:n nettisivuilta.

Hae mukaan K-HR Junior Top Teamiin kaudelle 2025

Tutustu K-HR Junior Top Team sääntöihin 2025. Mikäli koet täyttäväsi

hakukriteerit, laadi vapaamuotoinen sääntöjen mukainen hakemus ja

toimita se 19.1.2025 mennessä sähköpostilla osoitteeseen

koohoor1986@gmail.com. Huomaa, että tämän päivämäärän jälkeen

toimitettuja hakemuksia ei huomioida.

K-HR johtokunta tekee valinnan hakemusten perusteella ja hakijoille

ilmoitetaan valintatulos henkilökohtaisesti tammikuun loppuun

mennessä.

mailto:koohoor1986@gmail.com


Valittu edustusurheilija toimittaa esittelynsä erillisen ohjeen mukaan

viikon sisällä valintailmoituksesta. Esittely julkaistaan K-HR Junior Top

Team 2025 julkaisun yhteydessä.

K-HR Junior Top Team 2025 kiittää jo tässä vaiheessa tukijayrityksiä, jotka

haluavat olla mukana tässä tärkeässä työssä yhdessä Kanta-Hämeen

Ratsastajien kanssa. Panostuksenne juniorityöhön on arvokasta! Tämän myötä

luvassa on tulevana toimintakautenakin jokaiselle valitulle edustusurheilijalle

300 € suuruinen avustus. Teemme jatkuvasti työtä sen eteen, että K-HR Junior

Top Team pysyy elinvoimaisena tulevinakin vuosina ja avustussummaa voisi

mahdollisuuksien mukaan kasvattaa.


